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2VDG:N TOIMINTARAPORTTI 

Vierailut klubeissa 
     

LC Kinnula        8.9.2017  LC Konnevesi                19.10.2017  
LC Karstula/Riutta  12.9.2017  LC Jyväskylä/Jyvä             13.11.2017 
LC Kivijärvi               19.9.2017  LC Jyväskylä/Viitaniemi  20.11.2017 
LC Jyväskylä             5.10.2017   
LC Suolahti             11.10.2017     

     
Lyhyesti:  
 
Olen siis vieraillut 8 klubissa ja joulukuulle jää vielä 2 klubia. Vain 10 klubia tällä kaudella on vielä vähäinen määrä 61 
klubista piirissämme, mutta tämäkin nähty, kuultu ja koettu on tehnyt syvän vaikutuksen minuun; Lions-toimintamme 
on melkoisen murroksen edessä. Mitä pitäisi tehdä?  
 
Uhkakuvia: 
 

• Klubit ikääntyvät hälyttävällä vauhdilla. LC Kivijärven lionien keski-ikä vuonna 2011 oli 59,9 vuotta. Jäseniä oli 
tuolloin 15. Tällä hetkellä 2017 keski-ikä on 67,6 vuotta ja jäseniä 22. Siis 6 vuodessa keski-ikä on lisääntynyt 
7,7 vuotta. Tämä on varsin yleinen kehitys ja vierailin tässä hiljattain klubissa, jonka keski-ikä on jo 70,1 
vuotta.  

• Klubeissa kerrottiin, että he ovat kyllä saaneet nuorempiakin jäseniä, mutta monet ovat varsin pian jääneet 
pois toiminnasta. Olemmeko me pelottaneet heidät? Eikö toimintamme ole ollut heitä tyydyttävää? 

• Ikääntyminen on aiheuttanut aktiivisuuden laimentumista ja poissaolojen lisääntymistä. 

• Tästä on seurannut, että aktiviteetit ovat kuormittuneet harvempien harteille. 

• Negatiivinen jäsenkehitys ei pysähdy, jos ”nuorennusleikkausta” ei saada aikaan. 
 
Mahdollisuuksia: 
 

• Ensimmäisessä vaiheessa meidän pitäisi saada klubit vahvemmin ymmärtämään oven avaamisen nais-
lioneille, mikä olisi nopein tapa katkaista jäsenkato. Tämä on koko Suomen Lions-toiminnalle tärkeätä, että 

säilytämme asemamme kansainvälisessä toiminnassa. LC Kivijärven jäsenmäärä kehittyi 2011 vuodesta 7 
jäsenellä. Kasvu oli 47%. Keski-ikään se ei vaikuttanut. Yhteisklubien kautta voisimme rakentaa toimivia 
perheklubeja, jossa eri-ikäiset jäsenet toimisivat yhdessä. 

• LC Kivijärvi on kutsumassa Kivijärven Nuorisovaltuuston johtoa klubi-iltaamme kertomaan heidän 
toiminnastaan, toiveistaan ja tarpeistaan. Ajatuksemme on, että voisimme tutustua toisiimme. Näitä 

yhteyksiä ja tutustumismahdollisuuksia voisi etsiä ja kehitellä muidenkin nuorisojärjestöjen kanssa. 

Eräässä klubivierailussa oli nuori neitonen kertomassa Texasin matkastaan, joka oli mahdollistunut kyseisen 
klubin avustukselle, mutta hän kertoi, että harvalla nuorella on mitään käsitystä, niin kuin hän sanoi, hienosta 
Lions-toiminnasta. Ajatelkaa, meidän kansallinen teemamme on ”Tue nuorta aikuisuuteen!” 

• Ylipäätänsä meillä on kehityksen paikka Lions-toiminnan tiedottamisessa. Pitäähän meidän saavuttaa se 
kiireinen keskiluokkakin. Saada heidät näkemään tämä upea palvelujärjestömme ja sitoutumaan 
palvelutoimintaan, joka antaa voimia tähän muuten niin hektiseen elämisen tyyliin. 

• Kumppanuustoiminta on yksi mahdollisuus toimia eri järjestöjen, virkamiesten, terveydenhoitohenkilöiden, 
seurakuntien edustajien kanssa. Ja jälleen tutustutaan, tullaan tutuiksi muidenkin kanssa sekä viedään 
Leijona-aatetta näillekin. Takaa-ajatuksena uudet jäsenet. 
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